
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa X  (desete) vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane 31.08.2016.godine u 
prostorijama Opštine Herceg Novi sa početkom u 11,30 časova. 
 
Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je 
podsjetio prisutne da je današnja sjednica sazvana na osnovu  člana 44 Statuta Opštine Herceg 
Novi i člana 63 Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi. Saziv sa materijalima dostavljen je 
26.08.2016.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i strankama, predsjednici 
Opštine, potpredsjedniku Opštine, Glavnom administratoru, obrađivačima i predstavnicima 
sredstava javnog informisanja. 
Odsustvo sa sjednice najavili su odbornici: Nikola Gojković, Danijela Đurović, Stevo 
Cvjetković i Zinaida Miljković. 
Tok sjednice fonografski se snima, a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio  TV Herceg Novi. Zainteresovanost za televizijskim snimanjem, iskazala je Televizija 
„Novi TV“,  dok se o zapisniku  sa sjednice stara Vesna Zorić iz Službe Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2 Poslovnika, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je 
konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje 24 odbornika te da su obezbjeđeni 
uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 
Takođe podsjeća prisutne da se, shodno naprijed navedenim odredbama Statuta i Poslovnika 
Skupštine opštine Herceg Novi, dnevni red vanrednog zasjedanja ne može proširiti nakon 
sazivanja sjednice. 
Odbornik Obrad Gojković reagovao je proceduralno sa primjedbom da se prilikom donošenja 
odluke koja se odnosi na ogromne novčane iznose, koja je riskantna i koja bi mogla 
prouzrokovati veliku štetu po Opštinu Herceg Novi, mora obezbijediti prisustvo svih odbornika 
koji bi se trebali izjasniti pojedinačno prozivkom po pitanju Predloga Odluke o usvajanju 
smjernica za Program razvoja kulture za period 2017-2022.godine i Predlogu Zaključka o 
učešću Opštine Herceg Novi u Projektu „Herceg Novi – Evropska prijestonica kulture za 
2021.godinu. Iz ovih razloga napustiće sjednicu Skupštine dok se ne obezbijedi prisustvo svih 
odbornika, naglasio je odbornik Gojković. 
Konstatuje se da su odbornici Obrad Gojković, Mirko Mustur, Boris Seferović, Žaklina 
Babović, Blago Radanović, Jovana Šijačić, Špiro Vuković i Miloš Konjević napustili sjednicu 
Skupštine. 
Predsjednik Skupštine stavio je na izjašnjavanje predloženi dnevni red i konstatovao da sjednici 
prisustvuje 16 odbornika, da ne postoje uslovi za nastavak sjednice, te dao pauzu kako bi se 
izvršile konsultacije sa predsjednicima Klubova odbornika vezano za dalji rad sjednice. 
Nakon pauze predsjednik Skupštine konstatovao je da nisu ispunjeni uslovi za održavanje 
sjednice zbog nedostatka kvoruma, te da će se nakon konsultacija koje će se obaviti sa 
predsjednicima Klubova parlamentarnih partija, odbornici  naknadno obavijestiti  o terminu 
nastavka. 
Sjednica je završila u 11,50 časova. 
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